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Zápis z 18. zasedání Akademického senátu Přírodovědecké fakulty 
Masarykovy univerzity ve funkčním období 2020–2023 

 
 
které se konalo 13. června 2022 od 15:00 hodin v hybridní formě, a to v zasedací místnosti 
B17/432 na Kampusu a přes aplikaci MS Teams. 
 
Schválený program zasedání:  
1. Schválení programu zasedání 

2. Prodloužení akreditace NMgr studijního programu Aplikovaná geografie a geoinformatika 

a Geografická kartografie a geoinformatika 

3. Různé 

 
Přijaté závěry a usnesení: 
Akademický senát PřF MU souhlasí v souladu s článkem 18 vnitřního předpisu Masarykovy 
univerzity Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů MU s návrhem 
prodloužení oprávnění uskutečňovat navazujících magisterských studijních programů 
Aplikovaná geografie a geoinformatika a Geografická kartografie a geoinformatika. 
 
 
Průběh jednání: 
 

1. Schválení programu zasedání: 

Hlasování: pro 24 / proti 0 / zdržel se 0; program zasedání byl schválen. 
 

2. Prodloužení akreditace NMgr studijního programu Aplikovaná geografie a 

geoinformatika a Geografická kartografie a geoinformatika 

Kubíček: Představil koncepci studijních programů geografie. Akreditace studijních programů 
Aplikovaná geografie a geoinformatika a Geografická kartografie a geoinformatika byla na 
období 5. 8. 2018 – 4. 8. 2022. Oba programy pokračují, jsou plně funkční, je zde odpovídající 
počet studentů, fungují zcela bez komplikací. Drtivá většina studentů má zaměstnání již během 
navazujícího magisterského studia a oba programy byly velmi dobře hodnoceny externími 
hodnotiteli v listopadu 2021. Poptávka po studentech výrazně převyšuje aktuální počet 
studentů.  
Řezník: Rozšíření struktury SZZ u aplikované geografie a geoinformatiky vychází z reálných 
příkladů z praxe. Dále byl představen průběh konání praktické části SZZ u obou programů, a to 
Aplikované geografie a geoinformatiky a Geografická kartografie a geoinformatika. V roce 
2021 proběhlo pozitivní hodnocení programu včetně inovované SZZ externími hodnotiteli 
z praxe, akademické sféry a z řad studentů. Do budoucna je potřeba zabezpečit vyšší počet 
motivovaných studentů do Bc programu. Nezbytná je lepší propagace a nábor zájemců o 
studium. V současnosti probíhá revize webových stránek, příprava databáze zaměstnavatelů 
a praxí, založení Adaptačního kurzu a mnoho dalšího. Pro studijní programy budou k dispozici 



anglicky vyučované předměty v rámci nového anglického programu studijního programu 
Geography of Global Environmental Change.  
 
Diskuse: 
Baláž: Můžete uvést příklady zaměstnavatelů z komerční sféry? 
Kubíček: Agentura ochrany přírody a krajiny ČR, Výzkumný ústav vodohospodářský. 
Řezník: Doplnil bych například ještě TopGis, s.r.o., kteří se podílejí na tvorbě map pro mapy.cz. 
Šindelář: Jaký je cca počet studentů v magisterském oboru? 
Kubíček: Na akademickém programu NMgr je cca 10-15 studentů. 
Řezník: V rámci profesního je číslo menší, cca 5 studentů.  
Kubíček: Letos byl velký zájem o zmiňované obory. Čekáme, kolik studentů se zapíše ke studiu. 
Šindelář: Největší výtkou byla podobnost programů, proběhla nějaká změna v tomto ohledu? 
Kubíček: Změny jsme udělali, ale ten překryv tam objektivně nebyl.  
Novák: Většina studentů jsou bakaláři, kteří pokračují ve studiu. Externisté se nehlásí? 
Kubíček: Pro externí studenty není lehké pokrýt množství látky, které je potřeba pro přijetí ke 
studiu NMgr.  
Leichmann: Poděkoval členům AS za ochotu projednat prodloužení akreditací studijních 
programů Aplikovaná geografie a geoinformatika a Geografická kartografie a geoinformatika. 
 
Hlasování: pro 23 / proti 1 / zdržel se 0 
 
Usnesení: Akademický senát PřF MU souhlasí v souladu s článkem 18 vnitřního předpisu 
Masarykovy univerzity Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů MU s 
návrhem prodloužení oprávnění uskutečňovat navazujících magisterských studijních 
programů Aplikovaná geografie a geoinformatika a Geografická kartografie a geoinformatika. 
 

3. Různé 
 
Proděkan pro pregraduální studium 
Lízal: Navrhuji zvát právničku fakulty na zasedání Legislativní komise AS, mohla by přispívat 
komentáři a schvalovat či komentovat formulace.  
Lochman: Nevidím v tom problém. 
Baláž: Také v tom nevidím problém. 

Prezence 

Zaměstnanecká komora: 
RNDr. Milan Baláž, Ph.D., Mgr. Jiří Bartoš, Ph.D., doc. Mgr. Petr Hasil, Ph.D., Mgr. Barbora 
Hutňan Chattová, Ph.D., doc. RNDr. Pavel Hyršl, Ph.D., doc. Mgr. Jan Lochman, Ph.D., Mgr. 
Mojmír Meduňa, Ph.D., RNDr. Ondřej Šerý, Ph.D., prof. Ing. Vladimír Šindelář, Ph.D., Mgr. 
Pavel Pracný, Ph.D., doc. Mgr. Josef Šilhan, Ph.D., Mgr. Monika Šulc Michalková, Ph.D. et Ph.D. 
 
Studentská komora:  
Bc. Kateřina Weisová, Mgr. Michaela Kubová, Mgr. Tomáš Brom, Mgr. Václav Hladík, Mgr. 
Marek Korsák, Mgr. Jan Mašek, PharmDr. Markéta Nezvedová, Mgr. David Novák, Bc. Júlia 
Peňáková, RNDr. Vendula Svobodová, Mgr. Veronika Křešťáková, Mgr. David Novák 
 



Hosté:  
prof. RNDr. Petr Kubíček, CSc., doc. RNDr. Tomáš Řezník, Ph.D. 
 
Zapsala:  
Mgr. Gabriela Ilčíková 
 
Zasedání řídil a zápis po vypořádání připomínek členů AS schválil:  
 
 
 
 
 
V Brně dne 15.6.2022          doc. Mgr. Jan Lochman, Ph.D. 
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